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1. Is er een mogelijkheid om op een digitale kaart de eigendommen van gemeente naast 
recreatieschap en stadshavens in te zien?

antwoord Nee, in principe maken deze kaarten alleen per structuurelement duidelijk welk soort 
kapitaalgoed dit betreft. Er bestaat geen onderscheid op de meter nauwkeurig wie over 
welk onderdeel gaat. Dit is schriftelijk vastgelegd bij de huurovereenkomst.

2. Waarom worden bepaalde weilanden wel vaak gemaaid terwijl daar niemand ooit loopt. 
Welke keuze heeft de Raad hierin?

antwoord De Raad heeft keuze in de beleidskaders die ten grondslag liggen aan het 
groenbeheerplan. Dit is de uitvoering en heeft haar plek in het groenbeheerplan, 
waarover het college besluit.

3. Is biodiversiteit geborgd in het IBOR-plan?

antwoord Biodiversiteit is onderdeel van het beheer. De Raad heeft keuze in de beleidskaders die 
ten grondslag liggen aan het groenbeheerplan. Dit is de uitvoering en heeft haar plek in 
het groenbeheerplan, waarover het college besluit.

4. Hoe scoren we qua onderhoud ten opzichte van andere gemeentes?

antwoord Dit betreft een algemene vraag, hierop hebben wij een algemeen antwoord van de 
leverancier van de beeldschouwinstrumenten ontvangen:
Ter vergelijking de gemeente Rijswijk. Deze gemeente nabij Den Haag scoort goed op 
meubilair en verharding, juist de twee beheer categorieën waar de gemeente 
Medemblik minder op scoort. Daarentegen scoort de gemeente Medemblik beter op het 
technisch groenonderhoud. Beiden gemeenten scoren minder goed op groen verzorgend 
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en er is een afname te zien in de kwaliteit van het verzorgend groen bij weers- en 
seizoensinvloeden in voorjaar en zomer. 
Zowel Rijswijk als de gemeente Medemblik krijgen van de leverancier daarom de 
aanbeveling om met groeiperiodes rekening te houden. In voorjaar en zomer is er sterke 
groei van grassen en onkruiden. Advies is om extra middelen in te zetten. Zo wordt de 
groei van onkruiden en grassen beheerst. Als alternatief kan de frequentie van het 
onderhoud verhoogd worden. 
Net als de gemeente Medemblik, heeft de gemeente Rijswijk door incidentele en 
structurele bezuinigingen op het IBOR in de afgelopen jaren, een toename gezien in het 
aantal meldingen over de kwaliteit van het openbaar groen. Dit beeld zien we ook terug 
bij andere gemeenten die genoodzaakt waren de afgelopen jaren te bezuinigen op het 
IBOR, waaronder de gemeente Woudenberg.

5. Wat is er precies integraal aan IBOR?

antwoord De wijze van aanpak van ons beheer is integraal; hoe Medemblik de ambities invult en 
wij de reconstructies aanpakken. Dit doen wij intern met de disciplines waarvan de 
budgetten tot het IBOR behoren. Uw Raad maakt dit mogelijk door de budgetten IBOR 
te oormerken, opdat de uitvoering binnen de budgetten kan balanceren voor de 
integrale aanpak. De volgende stap is dat wij dit steeds meer ook met de externe 
partijen in de Openbare Ruimte doen. Van deze gehele integrale aanpak hebben wij 
verslag gelegd in de IBOR Nota 2023.

6. Wat is de status van proeven rondom bestrijding van onkruid op verharding (staal of 
warm water)?

antwoord Deze proeven door onze vorige aannemer waren succesvol. Afgelopen jaar is de 
frequentie van het gebruik van de heet water unit daarom opgeschroefd naar 3 maal 2 
weken. Daarbij is gedurende 3 rondes van 2 weken ieder, de onkruidbestrijding op 
verharding in de kernen Medemblik, Wervershoof en Andijk uitgevoerd met heet water. 
Door onze huidige aannemer zal de onkruidbestrijding in 2024 in alle kernen met heet 
water worden uitgevoerd.

7. Waarom is  de burgerschouw niet meer toegepast?

antwoord Voor het vorige IBOR is getest of schouwen met burgers het resultaat brengt voor alle 
kernen van de gemeente Medemblik. Dit bleek zeer select resultaat te bieden en 
proportioneel veel inspanning van de inwoners zelf. Daarop is gezocht naar een betere 
aanpak. Dit is gevonden met de technische en onafhankelijke schouw van de 
professionele leverancier.

8. Waarom staat de ecologische aanpak niet in IBOR?

antwoord De ecologische aanpak is onderdeel van het beheer. De Raad heeft keuze in de 
beleidskaders die ten grondslag liggen aan het groenbeheerplan. Dit is de uitvoering en 
heeft haar plek in het groenbeheerplan, waarover het college besluit.
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9. Worden de maaibestekken wel veranderd in het gebied HHNK in verband met fouten 
rondom maaien in broedseizoen?

antwoord In het broedseizoen kan gemaaid worden. 

De aannemer moet ten alle tijden zorgvuldig handelen, volgens de richtlijnen van de 

gedragscode flora en fauna van Stadswerk:

- Behoud van aanwezige soort(en);

- Behoud van aanwezige rust- en voortplantingsplaatsen;

- Behoud van functionaliteit aanwezige rust- en voortplantingsplaatsen;

- Behoud van essentieel leefgebied. 

Voorts is het bij het reguliere onderhoud in de openbare ruimte in sommige gevallen in 

beperkte mate toegestaan verblijfplaatsen te beschadigen vernielen of individuen te 

vangen of te verstoren.

10. Is het mogelijk om het beeldkwaliteitrapport te delen met de raad?

antwoord Hierop is een toezegging gedaan dat wij jaarlijks een samenvatting van de resultaten 
van de beeldschouw delen met Raad.

11. Zit kernvisie in LIOR?

antwoord Deze vraag is niet van toepassing op dit beleidsstuk.

12. Wordt IBOR gedeeld met de Raad?

antwoord Hierop is een toezegging gedaan dat wij de nota als bijlage van deze Informatienota 
delen met Raad.

13. Hoe gaan wij om met de CROW richtlijnen en het indienen van klachten?

antwoord Op de informatiebijeenkomst is afgesproken de vraag over CROW richtlijnen op een 
ander moment te stellen.

14. Is er ruimte voor ‘groene’ proeven?

antwoord Dit betreft de uitvoering en heeft haar plek in het groenbeheerplan.

15. Als de budgetten van het bestaande areaal worden vergeleken naast het overgenomen 
HHNK-areaal, lijkt er minder budget noodzakelijk. Waarom kost baggeren buitengebied 
minder?

antwoord Tijdens de informatieavond is deze vraag al toegelicht. 
De methode van baggeren is goedkoper in het buitengebied omdat de afvoer van de 
bagger daar niet noodzakelijk is. Er worden in de regel goede afspraken gemaakt met 
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de landeigenaren naast de sloot om de bagger op hun slootkant achter te laten. In het 
de kernen is dit vanzelfsprekend niet mogelijk. Dit scheelt het transport en de daarmee 
gemoeide tijd, wat weerslag heeft in een veelvoud aan kosten.


